
PROTOKÓŁ NR 30/11

z posiedzenia Komisji: Budżetu, Planowania i Finansów  

oraz Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 27 grudnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz– Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała – Wiceprzewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Maria Zielińska,

6. Adam Bierowski,

7. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Mariusz Kubiak, Zbigniew Mazurak, Paweł Szymczyk, 

Artur Wrona. 

Zaproszone osoby:

8. Mirosław Górecki,

9. Agata Żorniak,

10. Zbigniew Piątek.

Ad. 1 Posiedzenie komisji łączonych otworzył Krzysztof Kapała – zastępca przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Planowania i Finansów i przedstawił tematykę posiedzenia.

Ad. 2 Radny Kapała poprosił Pana Burmistrza o omówienie załącznika nr 2 do uchwały budżetowej– 

zadania inwestycyjne w 2012 r.

Pan Burmistrz bardzo szczegółowo omówił każde z 19 zadań inwestycyjnych. 

Pan Kapała poprosił Pana Burmistrza o wykaz szkód w obrębie planowanego monitoringu. Pan Burmistrz  

zobowiązał się dostarczyć dokument 28.12.2011 r.

Wnioski głosowała Komisja Gospodarki Komunalnej (obecnych 4 radnych).

Wnioski:

1. Radny P. Pituch wnioskował, by w zadaniach inwestycyjnych dopisać punkt 20 – modernizacja Stadionu 

Miejskiego.

Źródło finansowania to zmiana w dziale 600, rozdziale 60016 w zadaniu inwestycyjnym „Modernizacja i 

rozbudowa układu komunikacyjnego miasta Kowary – etap I: Budowa nowej drogi na odcinku od ul. Rejtana  

do Dzielnicy  Podgórze o długości  około 2,8 km oraz  łącznika pomiędzy nowo projektowaną drogą,  a ul.  

Podgórze o długości ok. 0,25 km” obniżenie kwoty 300 000 zł o 50 000 zł z przeznaczeniem na opracowanie  

dokumentacji modernizacji Stadionu Miejskiego.

Przegłosowano jednogłośnie.
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2. Radna A. Klepacz wnioskowała, aby w zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa chodników przy ul. Kowalskiej  

i budowa chodników przy ul. Podgórze” z kwoty 150 000 zł zdjąć 50 000 zł oraz z zadania „Adaptacja dworca 

PKP na Centrum Informacji Turystycznej – Inkubator Artystyczny” zdjąć kwotę 50 000 zł i uzyskane 100 

000 zł przeznaczyć na budowę szkolnej pływalni – opracowanie dokumentacji.

Przegłosowano: 1 – za, 0 – przeciw, 3 – wstrzymujące.

3. Radny Pituch zawnioskował, aby z zadania „Adaptacja dworca PKP na Centrum Informacji Turystycznej – 

Inkubator Artystyczny” zdjąć kwotę 50 000 zł i przeznaczyć ją na opracowanie dokumentacji i modernizacji  

kąpieliska przy ul. Karkonoskiej.

Przegłosowano: 3 za, 0 – przeciw, 1 – wstrzymujący. 

 

Protokołowała:                                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Anna Klepacz                                                                                                      Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                                       Gospodarki Komunalnej
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